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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

S T A T E N G R I F F I E 

VERSLAG 

Registratienummer: 
974966 

Betreft: vergadering van Commissie Samenleving 
Datum: woensdag 7 april 2010 
Tijd: 18.00 uur 
Locatie: Commissiekamer, Gemeentehuis Urk, Singel 9 op Urk 

Aanwezig zijn: 

De heer M. Bogerd (voorzitter), dames M. Jonker-Waterlander (WD), A. van Stenus-van Basten (WD) en Y. 
Weijand (WD), heer J.N.J. Appelman (CDA), dames M. Luyer (CDA), T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA) en 
C.P.M, de Waal (SP), heren H. van Ravenzwaaij (SP) en F. Brouwer (ChristenUnie), A.S.M. Roda 
(GroenLinks), heren R. de Wit (SGP) en S. Jokhan (commissiegriffier) 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten: gedeputeerde J.M. Bos 
Overig: heren S. Scheek (hfd. afd. JSC) R. Bijkerk 

Afwezig zijn: 

Dames M.M.J.E. Kuijken (PvdA) en M.C. Bax (PvdD), heren L. Ferdinand (ChristenUnie) en F.N.E.M. van 
Schoot (GroenLinks) 
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1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom in het gemeentehuis van Urk. 
De commissie ontvangt het boekje: 'Een kijkje in de keuken van de jeugdzorg' en de brochure: 'Sneller en 
Beter: Jeugdzorg in Flevoland 2008-2009'. De voorzitter v/ijst erop dat de jeugdzorg een groot bestanddeel 
vormt van de agenda van de commissie Samenleving. Hij hoopt dat de commissie met genoegen kennis 
neemt van de vooruitgang, de vorderingen en de innovatieve aanpak in Flevoland. Hij dankt de 
gedeputeerde voor de boekjes. 
Gedeputeerde Bos antwoord dat het boekje is uitgegeven naar aanleiding van de 'week van de jeugdzorg' 
en de stages in de jeugdzorg. De periode 2008-2009 is een periode waarin is gekeken hoe de jeugdzorg in 
Flevoland anders kan. In de brochure staat voor iedereen te lezen wat er in Flevoland gebeurt en waarom. 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

3. Mededelingen 
De voorzitter deelt mee dat er bericht van verhindering is ontvangen van de dames M.M.J.E. Kuijken 
(PvdA) en M.C. Bax (PvdD) en de heren F.N.E.M. van Schoot (GroenLinks) en L. Ferdinand (ChristenUnie). 
Mevrouw Roda zal de heer van Schoot vervangen. 

4. Verslag van de vergadering van 17 maart 2010 
Er is een schriftelijke tekstwijziging ontvangen van de WD. Op pagina 7, agendapunt lO.a Presidium, 
bespreking Rapport Bestuurskrachtmeting Randstadprovincies, onder WD, laatste zin: 'Zij is het eens 
....hbo.' Vervangen door: Zij is het eens met de opmerkingen van het CDA over de bestuurstijl en over het 
HO. 
Het verslag wordt met inachtname van de v/ijziging vastgesteld. 

a. Lijst van toezeggingen 
1. Sociale Agenda. Kan afgevoerd 
2. Afspraken Statenconferentie 2009. 
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De voorzitter zegt dat hierop nog een vervolg komt. In het seniorenconvent en het presidium zal worden 
besproken hoe de afspraken uit de Statenconferentie afgehandeld zullen worden. 

b. Lijst van moties 
K. 693752 Kwaliteit jeugdzorg 
V. 850297 Project Leef met Stijl 
De beide moties blijven staan. 

5. Lijst Ingekomen stukken d.d. 7 april 2010 
De PvdA vindt dat nummer 4: Bibliotheekcharter 2010-2012 laat aan de commissie is toegezonden daar het 
in de jaarstukken van 2009 wordt genoemd. 
De voorzitter antwoordt dat dit stuk betrekking heeft op 2010-2012. In de jaarstukken gaat het over 2009. 

6. Lijst ter kennisneming stukken van 7 april 2010 
Er is geen lijst ter kennisneming stukken. 

7. Door fracties ingebrachte onderwerpen 
Er zijn geen onderwerpen ingebracht. 

8. Jaarstukken 2009 
De voorzitter zegt dat het de bedoeling is om de jaarstukken thematisch te behandelen. 

a. Thema 1: Jongeren 
De SGP bedankt de gedeputeerde voor zijn inzet op dit thema en de manier waarop hij de commissie altijd 
heeft ingelicht en van informatie heeft voorzien. Zij vindt het een mooi jaarverslag. Volgens het 
jaarverslag lijkt het beroep op de jeugdzorg zich te stabiliseren. De SGP vraagt of deze cijfers actueel zijn 
en of deze lijn doorgetrokken kan worden naar 2010. Het resultaat dat de provincie heeft geboekt met het 
verbreden van de onderwijskolom is verheugend. Zij is blij dat de wachtlijsten in de jeugdzorg 
teruggebracht zijn tot de wettelijke termijn. De SGP hoopt dat de jeugdzorg helemaal over zal gaan naar 
de gemeenten. Dat vindt zij de aangewezen partij m.b.t. de jeugdzorg. Als hierdoor voorkomen kan 
worden dat instanties bang zijn om op eikaars terrein te komen, kan vroegtijdig in de zorg worden 
geïnvesteerd en zal het 'na-traject' minder geld kosten. De vraag aan de gedeputeerde is of hij de 
instanties wil stimuleren om zichzelf een spiegel voor te houden maar ook om bij elkaar in de keuken te 
kijken. 
GroenLinks vraagt aan de SGP of zij het een goed plan zou vinden om het gehele budget voor de jeugdzorg 
te verdelen over de gemeenten. 
De SGP antwoordt dat preventie m.b.t. de jeugdzorg bij de gemeenten ligt. De jeugdzorg ligt bij de 
provincie. Als alles bij de gemeenten komt te liggen kan dit, volgens deze fractie, financieel voordeel 
opleveren en is het, het beste voor de jeugd. 
Het CDA merkt op dat, dat over toekomstig beleid gaat. 
De SGP zegt dat vanuit het verleden bepaalde gedachten voor de toekomst worden ontwikkeld. Zij vraagt, 
m.b.t. de uitstroom van jongeren uit de jeugdzorg, of er niet een mogelijkheid bestaat om een 
arbeidsconvenant af te sluiten met aannemers en bedrijven om de instroom van jongeren op de 
arbeidsmarkt te bevorderen. De provincie heeft in 2009, € 2.300.000 geïnvesteerd in verblijfsvoorzieningen 
voor jongeren in de geïndiceerde jeugdzorg. Verblijfsvoorzieningen zijn structureel. De vraag is of er ook 
voor 2010 een bedrag is geforteerd. De gemeente Dronten overweegt om een dislocatie voor het speciaal 
onderwijs mogelijk te maken. De SGP vraagt zich af v/ie dat gaat financieren. 
De PvdA vindt de jaarstukken nog beter leesbaar en op elkaar afgestemd dan vorig jaar en complimenteert 

I Fï, de opstellers ervan. Het is echter wel meer een overzicht van activiteiten dan van resultaten. Zij heeft het 
^ ^ gevoel dat de situatie mooier voorgespiegeld wordt dan hij in werkelijkheid is. Zij vraagt de gedeputeerde 
* ^ of dat klopt. Er wordt in de stukken gesproken over het verkleinen van de achterstandspositie van 
.., 1 allochtone jongeren. Zij vraagt wat er de oorzaak van is dat op dit terrein nauwelijks resultaat is geboekt 
r. f^ en welke inspanningen zij mag verwachten om komend jaar wel succesvol te zijn. Zij vraagt wanneer er 
p./^ cijfers bekend zullen zijn over de groei van deelname aan het MBO. Wat de jeugdzorg aangaat vindt zij dat 
„ 7^ de commissie ook in 2009 veelvuldig en transparant gerapporteerd en geïnformeerd is. 
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De ChristenUnie vindt de stukken duidelijk opgezet. Zij mist, net als vorig jaar, het kopje: wat is nog niet 
bereikt. Er zijn goede slagen gemaakt in de onderv/ijskolom. Zij beaamt wat de PvdA gezegd heeft m.b.t. 
de jeugdzorg. Wat betreft het bevorderen van stageplaatsen voor MBO leerlingen niveau 1 en 2, is er een 
afname van de leer/werkbanen en stageplaatsen. Als oorzaak hiervan wordt de economische recessie 
genoemd. Dit argument wordt echter niet onderbouwd. 
Het CDA sluit zich aan bij de complimenten. Zij merkt op dat het de leesbaarheid ten goede zou komen als 
de rubriek: wat is niet bereikt, zou worden toegevoegd. Er zijn successen geboekt op het gebied van 
onderwijs, de samenwerking tussen wetenschap en bedrijfsleven. Zij sluit zich aan bij de opmerking van de 
PvdA dat de stukken meer gericht zijn op activiteiten dan op resultaten. Bij de totstandkoming van het 
convenant: regionale aanpak voorkomen en bestrijden jeugdwerkeloosheid Flevoland, wordt de intentie 
genoemd maar kan niet worden gezegd hoe het ervoor staat. Zij vraagt wanneer een concreet antwoord op 
die vraag te verwachten is. Hetzelfde geldt voor de allochtone jongeren. Zij vraagt waarom de deelname 
aan het project zo laag was en waarom men denkt dat het project in 2010 wel succesvol zal zijn. 
Complimenten wat betreft de jeugdzorg. Wat in de jeugdzorg bereikt is en vermeld staat onder 1.4.1, 
vindt zij een felicitatie waard. 

De WD geeft haar complimenten voor de duidelijke stukken. Zij vindt het jammer dat er geen 
'tafeltjesronde' is gehouden. 2009 was een jaar met hoogtepunten op het gebied van HO, het wegwerken 
van de wachtlijsten in de jeugdzorg en de Sportnota. Er waren ook dieptepunten bijvoorbeeld m.b.t. de 
jeugdwerkeloosheid. Gunstig in dit opzicht is het convenant 'regionale aanpak voorkomen en bestrijden 
jeugdwerkloosheid Flevoland'. Helaas is er een toename van jongeren die zonder startkwalificatie de 
school verlaten. Allochtone jongeren hebben een achterstandspositie. De groei van kinderen in het 
speciaal onderwijs neemt in Flevoland nog steeds fors toe. In de stagenota staat vermeld dat er 17 acties 
zijn waarvan er 2 afgerond zijn en 8 in gang zijn gezet. Zij vraagt of zij daar nog een specifieke 
terugkoppeling van kan krijgen. Uit een rapport van de Rekenkamer blijkt dat de uitstroom uit de 
jeugdzorg problematisch is. Kinderen blijven daardoor in de jeugdzorg hangen. Zij vraagt of er al 
uitkomsten bekend zijn van de gesprekken die hierover met gemeenten en corporaties zijn gevoerd. Het 
begeleiden van jongeren uit de jeugdzorg naar werk is ook een belangrijk punt. Zij vraagt of er veel 
verschil is in het begeleiden van deze jongeren naar werk en het begeleiden naar werk van allochtone 
jongeren. Kan er overlap zijn of kan misschien dezelfde methodiek worden aangewend. De WD heeft 
gelezen dat er met betrokkenen in het speciaal onderwijs gesprekken zijn gevoerd. Zij vraagt of hierover 
een terugkoppeling kan plaatsvinden. 
De SP noemt het feit dat er geen wachtlijsten meer zijn in de jeugdzorg, een geweldig resultaat. Ze maakt 
zich nog wel zorgen over de doorlooptijden. Daarover staat niets in dit heldere stuk. Het tweede punt 
waar zij aandacht voor vraagt is de grote instroom in het speciaal onderwijs. Zij vraagt welke rol de 
provincie hierin voor zichzelf ziet weggelegd. Kan de provincie een actievere rol spelen zonder op de stoel 
van de gemeente te gaan zitten. Zij is het niet eens met de SGP dat het overdragen van de jeugdzorg aan 
de gemeenten een goede oplossing is. 
GroenLinks denkt dat het een goed teken is dat de jaarstukken niet voor verrassingen zorgen. Zij sluit zich 
aan bij de opmerking van de PvdA dat de stukken meer gaan over activiteiten dan over de resultaten. Als 
er gesproken wordt over startkwalificaties voor jongeren zijn de formuleringen vaag en wordt niet 
duidelijk welke resultaten zijn behaald. Ze is blij dat de wachtlijsten in de jeugdzorg zijn weggewerkt. Als 
zij kijkt naar de indicatoren die op bladzijde 20 en 21 staan vermeld, valt het haar op dat er nog steeds 
niet naar kwaliteit wordt gekeken. Zij vindt dat dit meer aandacht moet krijgen en noemt met betrekking 
tot dit punt een aantal indicatoren: hoe staat het met de uitstroom/doorstroom? Hoeveel positief 
afgesloten trajecten zijn er? Hoeveel klachten zijn er en hoeveel daarvan zijn gegrond dan wel ongegrond? 
Hoe staat het met de tevredenheid van de medewerkers? Hoe is het personeelsverloop? Hoe is de 
scholingsgraad? Welke bijscholingsmogelijkheden zijn er? Is het personeelsbestand een afspiegeling van het 
cliëntenbestand? Hoe vermindert de regeldruk? Zij denkt dat wanneer de kwaliteit verbetert wachtlijsten 

I iPji zullen teruglopen. Met betrekking tot passend onderwijs zou zij het op prijs stellen om te horen wat de 
'^'=^ resultaten zijn van besprekingen over ontwikkelingen en de specifieke Flevolandse T-2 problematiek. 
"^^ De voorzitter zegt dat enkele vragen met betrekking tot de stagenota ook thuishoren in de commissie 
= J Werk. 
y r i Gedeputeerde Bos zegt dat hij zal proberen om namens het college alle vragen te beantwoorden. Indien 
f-y"- nodig zal een schriftelijke toelichting volgen. Hij dankt de commissie voor de complimenten. Omdat er 
r j ] wordt overgestapt van beleid naar uitvoering, zijn de jaarstukken meer een procesbeschrijving. 
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Het college had verzocht om de tafeltjesronde in stand te houden maar het presidium heeft anders beslist. 
De gedeputeerde zegt dat nog niet zichtbaar is dat het beroep op de jeugdzorg in 2010 zal stabiliseren. Er 
is zelfs een lichte stijging van het aantal aanmeldingen. Op allerlei terreinen in de bouw wordt geprobeerd 
leerling/bouwplaatsen te realiseren. In 2009 is een deel van het budget besteed aan 
verblijfsvoorzieningen. Een deel daarvan is structureel. Het zal moeten worden gefinancierd uit de 
doeluitkering of uit het bedrag dat de Staten ter beschikking hebben gesteld. Een deel ervan hoort bij de 
transitie van oud naar nieuw. Er wordt gekeken naar goedkopere varianten in de verblijfsvoorziening. 
Met betrekking tot het speciaal onderwijs herinnert hij de commissie eraan dat Flevoland op dit terrein 
nog een inhaalslag moet maken. Lelystad heeft een wachtlijst en een 'overtal' omdat in Dronten en 
Almere de voorzieningen zijn achtergebleven. In goed overleg met Edu4 is gekeken of er in Dronten in 
september, eventueel met financiële steun van de gemeente en de provincie, met een zelfde constructie 
als in Emmeloord van start kan worden gegaan. De gedeputeerde heeft er in een gesprek met de 
staatssecretaris op aangedrongen om 'passend ondervifljs' pas in Flevoland in te voeren nadat de 
achterstand is weggewerkt. Zowel in Almere als in Dronten kan er dan voor gezorgd worden dat het huidige 
potentieel onder dak is. Het onderwerp 'passend onderwijs' is inmiddels controversieel verklaard. Begin 
juni is er een afspraak met de DG en met de bestuurders uit Almere, Lelystad en Dronten om te kijken of 
er een inhaalslag gemaakt kan worden. Dat zou tot een verzoek om een financiële bijdrage van de 
provincie, kunnen leiden. 

De gedeputeerde zal ervoor zorgen dat de commissie zo snel mogelijk, schriftelijk, informatie en cijfers 
betreffende de doorlopende leerlijn krijgt. In welke commissie de jeugdwerkloosheid behandeld wordt, zal 
het presidium bepalen. Waar het de begeleiding van jongeren naar werk betreft zijn er zeker verbanden te 
leggen tussen verschillende groepen jongeren. De betrokken instellingen proberen de methodiek op de 
verschillende groepen, waaronder jongeren uit de jeugdzorg en allochtone jongeren, toe te passen. Bij de 
projecten zou dit misschien ook kunnen. 
Corporaties, jeugdzorg instellingen en gemeenten praten nu over hun wederzijdse verwachtingen als het 
gaat om de uitstroom van jongeren uit de jeugdzorg. De bereidheid is groot om een goed resultaat te 
behalen. De gedeputeerde is het eens met de opmerking van GroenLinks over het belang van kwaliteit in 
de jeugdzorg. Het college ziet daar echter erg op toe. Zij vindt het logisch dat instellingen op kwaliteit 
getoetst worden. Er wordt wel degelijk gekeken naar: medewerkers tevredenheidonderzoek, klachten, 
positief afgesloten trajecten, reflectie op eigen functioneren en scholingsgraad. Op die manier worden ook 
de jaarplannen en jaarverslagen van de instellingen bekeken. In de Flevolandse instellingen is voldoende 
aandacht voor kwaliteit. De gedeputeerde wil samen met GroenLinks bekijken op welke manier het 
duidelijker waarneembaar gemaakt kan worden zonder dat er bij de instellingen extra informatie 
verzameld moet worden. 
GroenLinks vindt zorgen dat er geen wachtlijsten zijn net zo regulier als de eerder door haar genoemde 
aspecten. Zij vraagt zich af waarom er over de wachtlijsten wel gerapporteerd wordt en over andere zaken 
niet terv/ijl nu lijkt alsof deze informatie wel voorhanden is. 
Gedeputeerde Bos antwoordt dat het aan het college is om toe te zien op de jaarverslagen en de 
jaarplannen van de instellingen. De Staten toetsen het college. Zij kunnen alle verslagen en plannen 
inzien. Als de Staten daarin iets missen, kunnen zij het college vragen de volgende keer op die punten te 
toetsen. Er is een politieke actualiteit rondom wachtlijsten. De gedeputeerde belooft de commissie, op dit 
punt, van actuele informatie te voorzien. 
De voorzitter: "In deze eerste ronde hebben wij antwoorden gehad. Ik doe een beroep op u om u in de 
tweede ronde te beperken tot de hoofdlijnen zodat we nog genoeg ti jd hebben voor het tweede thema: de 
Flevolandse samenleving. Wie heeft er nog een vraag?" 
De ChristenUnie heeft geen antwoord gehoord op de vraag over het bevorderen van stageplaatsen. Het is 
indertijd als risico benoemd en dit risico is bewaarheid. 
Gedeputeerde Bos antwoordt dat de provinciale organisatie zelf haar doelstelling wel heeft gehaald. Op 
het moment dat geprobeerd wordt om dit te stimuleren wordt het excuus van de economische crisis als 
argument genoemd. Dat geldt voor allerlei zaken. 
De ChristenUnie begrijpt dat het argument vanuit het bedrijfsleven komt en niet vanuit de provincie. 
De voorzitter: "Hebben v/ij hiermee het eerste deel behandeld? Ik heb begrepen dat de gedeputeerde in 
ieder geval nog zal doorgeven dat er geantwoord wordt op de doorlopende leerlijnen en eventueel op het 
convenant jeugdwerkloosheid. In het presidium zullen we bekijken in welke commissie het behandeld zal 
worden. We willen het wel in één commissie behandelen. Punt twee was de tafeltjesmiddag. 

^ 
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De laatste keer waren er maar drie Statenleden. Wij vonden het niet effectief en efficiënt om voor drie 
Statenleden, 20 ambtenaren aan tafeltjes te zetten. We hebben in het presidium gezegd dat die fracties 
die vooraf aanvullende informatie v/illen, de gelegenheid krijgen om dat via de griffie te doen. Zodat u 
vragen van technische aard beantwoordt krijgt." 
De WD zegt dat in verband met de paasdagen de ti jd te kort was. 

b. Thema 4: Flevolandse samenleving 
De WD vraagt welk effect de financiële crisis heeft gehad op het vergroten van het voorzieningenniveau 
(pagina 66, 4.3.2) in Flevoland. Zijn er samenwerkende partners door afgehaakt? Kan de gedeputeerde 
aangeven welke voorzieningen hierdoor niet meer tot ontwikkeling komen. Op pagina 67 staat dat in 2009 
het Experimentenprogramma v/ijken en dorpen voor toekomstige generaties is gestart. Zij vraagt of er al 
tussentijdse resultaten bekend zijn. Zij wil deze meenemen in de afwegingen met betrekking tot 
beleidskaders. Op pagina 43 van de productenrealisatie ziet zij op de lijst: begroting 2009 primitief, dat er 
€ 50.000 voor het jeugdsportfonds is opgenomen. Zij verkeerde in de veronderstelling dat het 
Jeugdsportfonds was afgeserveerd. Op pagina 70 van het jaarverslag bij 4.6.1: wat hebben we bereikt, 
gaat het over cultuur marketing. Dit vindt zij niet terug in 4.6.2: wat hebben we daarvoor gedaan. 
GroenLinks vindt het verontrustend dat nog steeds niet alle gemeenten voldoen aan de eisen om voldoende 
woonruimte ter beschikking te stellen aan statushouders. De provincie heeft die gemeenten op haar taak 
gewezen. Zij vraagt welke mogelijkheden de provincie nog heeft als deze situatie blijft voortduren. Is de 
provincie bereid en instaat om eventuele verdergaande maatregelen te nemen? 
De ChristenUnie vindt dat men naar aanleiding van de jaarstukken in gesprek moet blijven over de nog 
bestaande verschillen in het voorzieningenniveau. De fusie van Axion en Zorgbelang wordt in de stukken als 
feit genoemd. De doelstelling is resultaat gerichtheid. Nu is het daarvoor nog te vroeg maar volgende keer 
zal dit punt zeker ter sprake moeten komen. Het zevende landschapskunstwerk is al vele malen genoemd. 
De ChristenUnie heeft uit de toelichting begrepen dat de NOP aarzelt. Zij hoopt door een nadere 
toelichting van de gedeputeerde hierover duidelijkheid te krijgen. 

Het CDA kijkt met plezier terug op hetgeen gerealiseerd is met betrekking tot de Sportnota en het 
voortgaande traject met betrekking tot het Olympisch plan. Landschapskunst is door de provincie benoemd 
als een belangrijk cultureel speerpunt. Er zijn ambities geformuleerd. Als de NOP deze ambities niet 
erkent, moet dit speerpunt misschien elders in de provincie een plaats krijgen. Zij wil er binnenkort nog 
eens met de portefeuillehouder over spreken. Ze had echter graag gezien dat het in de NOP gerealiseerd 
werd. Het CDA zegt dat de provincie een positieve rol gespeeld heeft ten aanzien van de voortgang en 
doorstart van de MC groep. Daarvoor staat nog altijd een lening uit van € 2.000.000. Uit de media is nu 
duidelijk geworden dat de financiële positie van de MC groep sterk verbeterd is. Zij vraagt of er al 
gesproken is over terugbetalingen of afbouw van deze financiële steun. 
De PvdA zegt dat haar fractie de vragen over de middelen en de lening van de MC groep in de commissie 
Bestuur aan de orde zal stellen. Zij vraagt de gedeputeerde wat de ambitie van dit college is als het gaat 
om de inhaalslag met betrekking tot het voorzieningenniveau. In de Programmabegroting, de Najaarsnota 
en het Jaarverslag wordt het voorzieningenniveau telkens anders benaderd. Zij wil graag weten wat er het 
afgelopen jaar is bereikt. Op bladzijde 66 van het Jaarverslag wordt gesproken over het bereiken van 
overeenstemming met de gemeenten over de rolverdeling en rolafbakening op sociaal terrein. Dit wordt 
betrokken in een breder traject rond het bestuursakkoord. De PvdA vindt dit een verwijzing naar 2010. Zij 
had graag gezien wat er in 2009 voor is gedaan. Zij vraagt of de op pagina 67 vermeldde betere faciliteiten 
van burenhulp en mantelzorg voor de verbetering van kwaliteit van woon/zorgprojecten, niet thuishoort 
bij de gemeenten. Zij vraagt waarom dit in het jaarverslag 2009 van de provincie staat. Zijn er afspraken 
gemaakt met de gemeenten in het kader van de WMO of is dit eigen inzet van de provincie geweest op het 
gebied van de WMO. Op pagina 65 staat vermeld dat in 2009 het ministerie van OCenW, IPO, VNG en de 
bibliotheeksector een bibliotheek charter hebben opgesteld en ondertekend. De commissie heeft het stuk 
pas in 2010 ontvangen. Ze vraagt of dit klopt. Er schijnt een bibUotheekplan 2010-2012 te zijn. Ze kan zich 
niet herinneren dat dit plan in de commissie is besproken dan wel is toegelicht. Op pagina 72, 4.6.4: een 

"^^ aantal uitvoeringszaken op het gebied van archeologie is in 2009 niet gerealiseerd. Onder andere 

r=J beleidsontwikkeling PARK- en Top 10 locaties. Zij vraagt of toegelicht kan worden wat hiermee wordt 
L/=j) bedoeld. Zij wil ook graag antwoord op de vraag waarom de taakstelling met betrekking tot het huisvesten 
f̂ -,̂  van vergunninghouders niet is gerealiseerd. 
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De SP zegt dat op pagina 67 staat dat bijdragen zijn geleverd aan het realiseren van 
woonzorgvoorzieningen voor jongeren die AWBZ-zorg nodig hebben. Zij vraagt of er rekening is gehouden 
met de bezuinigingen in de AWBZ. Zijn deze bezuinigingen doorberekend en heeft de provincie dit 
opgevangen? 
De SGP heeft met warme belangstelling de doorstart van de ziekenhuizen gevolgd. Misschien moet de 
provincie samen met andere partijen ook eens aandacht besteden aan het faciliteren van palliatieve zorg. 
Ook die ontbreekt nog aan de voorzieningen in deze provincie. De SGP is van mening dat als de NOP geen 
landschapskunstwerk wil, het niet opgedrongen moet worden. Er moet dan een andere plaats voor gezocht 
worden. Deze fractie heeft herhaaldelijk aangegeven tegen een seniorenstad te zijn. Zij weet niet wat er 
de oorzaak van is dat de statushouders niet op Urk willen wonen. 
De voorzitter zegt dat hoewel er ook technische vragen tussenzitten, de gedeputeerde zal proberen de 
vragen te beantwoorden. 
Gedeputeerde Bos antwoordt dat wat de statushouders betreft er intensief contact is met alle gemeenten 
om toezicht te houden op hun taak. De gemeenten vinden het niet makkelijk. Het gemeentebestuur van 
Urk had een zetje nodig om huisvesting ter beschikking te stellen. Het speelt ook een rol dat mensen er 
niet willen wonen. Er komt echter schoorvoetend beweging in. Passend bij de cultuur van Urk is 
geprobeerd om er grote gezinnen te huisvesten. Dit lijkt incidenteel te lukken. De provincie zou de 
gemeente taakverwaarlozing kunnen verwijten om vervolgens in hun positie te treden. De gedeputeerde is 
daar huiverig voor en heeft goede hoop dat de indringende gesprekken die gevoerd zijn, hun vruchten 
zullen afwerpen. Wat het voorzieningenniveau aangaat heeft de crisis een duidelijk effect op projecten. In 
één van de komende commissievergaderingen zal hij uitgebreid stilstaan bij hetgeen tot nu toe gedaan is 
en wat de kansen en mogelijkheden zijn op de korte termijn. Het college heeft zich verbonden aan de 
ambities die genoemd zijn in het Hoofdlijnenakkoord. Door de recessie en doordat de financiën niet altijd 
toereikend zijn kunnen waarschijnlijk niet alle ambities voor 100 procent worden behaald. 
De PvdA vraagt of het voorzieningenniveau minimaal gelijke tred kon houden met de bevolkingsgroei. 
Gedeputeerde Bos antwoordt dat de basisvoorzieningen wel gelijke tred hebben gehouden met de 
bevolkingsgroei. De topvoorzieningen niet. 
De constatering van de WD met betrekking tot het Jeugdsportfonds klopt. Er moet nog een algemene 
begrotingswijziging komen. Daarin is dat opgenomen. Wat er gedaan is met betrekking tot de cultuur 
marketing, ontbreekt inderdaad. Deze omissie zal worden goedgemaakt. Met Axion en Zorgbelang is 
afgesproken dat 2010 een overgangsjaar zal zijn. Het ontwikkelt zich positief. De gedeputeerde hoopt in 
het jaarplan 2011 daar, in een doorgaande lijn, resultaten van te zien. Wat het zevende 
landschapskunstwerk betreft leest gedeputeerde Bos het volgende voor:'De gemeente heeft per brief op 
23 december gereageerd liever geen landschapskunstwerk te willen, maar meer aandacht voor 
bijvoorbeeld bijzondere architectuur.' Het college kiest principieel nog steeds voor een zevende 
landschapskunstwerk in de Noordoostpolder. Binnenkort is er een nieuw college van B. en W. Dit 
onderwerp zal opnieuw met hen worden besproken. Mocht blijken dat zij er afwijzend tegenover staan dan 
moet het college zich over het vervolg beraden. De gedeputeerde heeft kennisgenomen van de 
aangedragen suggesties. Met betrekking tot de woon/zorg zegt de gedeputeerde dat de provincie niets 
heeft gedaan met betrekking tot het compenseren van kortingen in de AWBZ. Passend binnen de 
beleidsregels van woon/zorg heeft de provincie een bijdrage geleverd aan de nieuwe woonvoorziening 
schuin tegenover het provinciehuis. De initiatiefnemers kiezen vaak voor totaalpakketten. Zij stimuleren 
om burenhulp en mantelzorg te integreren. Gedeputeerde Bos zal zorgen dat de commissie het bibliotheek 
charter krijgt. Als de commissie het wil agenderen en bespreken, kan dat. 
De PvdA wist niets af van initiatieven op dit punt. 

Gedeputeerde Bos zegt dat de lening aan de MC groep de aandacht van het college heeft. Een aantal 
afspraken zijn vastgelegd. Met concern Control en de andere partners (NZA) wordt gesproken over de 
ontwikkelingen in de komende t i jd. Het gaat erom of de eerste goede resultaten weerslag hebben op de 
solvabiliteit van de organisatie. Als er nieuwe ontwikkelingen zijn zal de gedeputeerde de commissie 
daarvan in kennis stellen. Indien het college de commissie snel w\\ informeren, moet ook bekeken worden 
of dit openbaar of vertrouwelijke moet gebeuren. De gedeputeerde geeft het woord aan de heer Scheek 
om te antwoorden op de vraag over het bibUotheekplan. 
De heer Scheek antwoordt dat het bibUotheekplan 2010-2012 een onderdeel is van een subsidieaanvraag 
van de bibliotheken. Het werd normaliter niet in de commissie behandeld. Het levert echter geen 
probleem op om het een keer in de commissie te agenderen. 
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De PvdA zegt dit graag te v/illen omdat in de vorige Statenperiode een lang traject is gelopen in het kader 
van de bibliotheekvernieuwing. Zij v/il in de ontv/ikkeUng van de bibUotheek meegenomen worden. 
Gedeputeerde Bos zegt toe het plan aan de commissie te doen toekomen. Als er dan behoefte aan is, kan 
de commissie het agenderen. 
De voorzitter: "Dat is de Ujn. Het komt naar de commissie toe. Mocht een commissieUd of een fractie 
vinden dat het geagendeerd moet worden, moet dat kenbaar gemaakt worden. Ook de reden moet worden 
vermeld." 
De WD vraagt of er al resultaten bekend zijn van het experimentenprogramma v/ijk en dorp voor 
toekomstige generaties. 
Gedeputeerde Bos antwoordt dat het programma net op gang is en dat er nog geen tussenresultaten 
bekend zijn. 
De voorzitter: "Dan sluiten wij dit deel af. Ten aanzien van het Jeugdsportfonds komt er nog een officiële 
correctie. Bij de cultuur marketing zal nog een blok komen. Het bibUotheekplan wordt toegezonden en ook 
het bibUotheekcharter. We moeten even afwachten hoe het zit met de notitie over de voorzieningen maar 
die komt in de loop van dit jaar aan de orde." 

9. Portefeuillehouder J.M. Bos 
a. mededelingen 
Er zijn geen mededeUngen. 

1. Jeugdzorg 
De voorzitter zegt dat het thema elke maand op de agenda staat. De commissie is wat dat betreft 
bijgepraat. 
b. Vragenronde 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de vragenronde. 

10. Presidium 
a. Vervolg afspraken Statenconferentie; presentatie de heer Bijkerk. 
De voorzitter geeft voor de presentatie de leiding aan mevrouw Luyer. Zij schorst de vergadering. 

Schorsing. 

Na de schorsing deelt mevrouw Luyer mee dat de vergadering verder een vertrouwelijk karakter zal 
hebben. Zij verzoekt de aanwezigen op de publieke tribune en de notuUst te vertrekken. 

(11. Rondvraag) 

(12. Sluiting) 

Vastgesteld in de vergadering van 19 mei 2010, 
de commissiegriffier, de voorzitter. 
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